

First Session, Forty-second Parliament,
64-65-66-67-68 Elizabeth II, 2015-2016-2017-2018-2019

Première session, quarante-deuxième législature,
64-65-66-67-68 Elizabeth II, 2015-2016-2017-2018-2019

HOUSE OF COMMONS OF CANADA

CHAMBRE DES COMMUNES DU CANADA

BILL C-467

PROJET DE LOI C-467

An Act to establish Royal Canadian Mounted
Police Day

Loi instituant la Journée de la Gendarmerie
royale du Canada

FIRST READING, JUNE 20, 2019

PREMIÈRE LECTURE LE 20 JUIN 2019

MR. ARNOLD

M. ARNOLD

SUMMARY

This enactment establishes the first day of February, in each year, as “Royal Canadian Mounted Police Day”.

SOMMAIRE

Le texte désigne le 1^{er} février comme « Journée de la Gendarmerie royale du Canada ».

BILL C-467

An Act to establish Royal Canadian Mounted Police Day

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Senate and House of Commons of Canada, enacts as follows:

Short Title

Short title

1 This Act may be cited as the *Royal Canadian Mounted Police Day Act*. 5

Royal Canadian Mounted Police Day

Royal Canadian Mounted Police Day

2 Throughout Canada, in each year, the first day of February is to be known as “Royal Canadian Mounted Police Day”.

PROJET DE LOI C-467

Loi instituant la Journée de la Gendarmerie royale du Canada

Sa Majesté, sur l’avis et avec le consentement du Sénat et de la Chambre des communes du Canada, édicte :

Titre abrégé

Titre abrégé

1 *Loi sur la Journée de la Gendarmerie royale du Canada*. 5

Journée de la Gendarmerie royale du Canada

Journée de la Gendarmerie royale du Canada

2 Le 1^{er} février est, dans tout le Canada, désigné comme « Journée de la Gendarmerie royale du Canada ».